

Protokoll styrelsemöte 2021-04-07, Skärets Intresseförening.

Plats: uppkoppling via Teams

Närvarande: Monica Chimel Mejborn (MCM), Karin Östlund (KÖ), Helena Brodén (HB), Joakim Gripenmark (JG), Lars Linderot (LL), Sven Klevefors (SK), Anders Ek (AE), Peeter Paljak (PP) (punkter 1-5)

Frånvarande: Johanna Persson

Inbjuden: Jesper Gill Hansson (JGH) (punkt hamnfesten)

1. Ordförande hälsade alla välkomna till mötet
2. Anders Ek valdes till sekreterare (ordinarie JP frånvarande) och Sven Klevefors valdes till justerare
3. Föregående protokoll:
 - a. Nya regler avseende naturreservat i Höganäs kommun läggs ut på hemsidan (**HB**)
 - b. Diskussion avseende uppsättning av hjärtstartare i hamnen utmynnade i att **KÖ tar fram ett konkret förslag**, till nästa möte. Förslaget ska innehålla möjligheten till delfinansiering från ex kommunen eller Grön turism samt klargöra vad som händer om maskinen skulle bli stulen
4. Ekonomi:

SK informerade att det ekonomiska läget ser bra ut. Sannolikheten för ett positivt resultat för verksamhetsåret 1/6 2020 – 31/5 2021 bedöms som hög.

Bastuprojektet ligger just nu inuti intresseföreningens ekonomiska redovisning. **Beslutades** att bastuprojektets ekonomi ska särredovisas (**SK**)

SK gick igenom frågor runt medlemskap i Intresseföreningen. **Beslutades** att en vänlig påminnelse går ut till medlemmar som inte betalat medlemskap. Vid utebliven betalning av denna påminnelse avskrivs medlem ur Intresseföreningen.
5. Hamnfesten och Skäretruset:

Kort diskussion avseende Skäretruset utmynnade i att beslut i frågan får tas runt midsommar (**PP**). Nuvarande pandemi-restriktioner sätter stora hinder för genomförande, men restriktionerna kommer förhoppningsvis minska i sommar.

PP och JGH gick igenom läget inför hamnfesten. Stor osäkerhet råder beträffande graden av pandemirestriktioner i slutet av juli, när hamnfesten traditionsenligt ska gå av stapeln. Olika möjligheter att hantera detta diskuterades med följande som arbetspunkter tills vidare:

 - a. Den traditionella hamnfesten med dans ersätts med en sommarpicknik med alternativ musik, ex trubadur
 - b. PP informerade att det traditionella bandet "Görans mix" är bokad och att kontakt finns med "Trädgården på Skäret" om att leverera mat (detta dock inte bokad)
 - c. LL kollar med Flickorna Lundgren om detta skulle kunna hållas hos dem. Om så tar LL fram ett förslag för mat, dryck och musik tillsammans med dem

- d. Alternativ plats är fotbollsplanen eftersom hamnplanen ansågs vara i minsta laget med tanke på behovet av att hålla avstånd. Om fotbollsplanen används behöver kringboende informeras.
 - e. De traditionella långborden ersätts med mindre bord för "familje-sittning", vilka eventuellt får hyras
 - f. Baja-maja och el behöver ordnas
 - g. Max-antal?
 - h. **Beslut** avseende arrangemanget tas på nästa möte, se punkt 14.
6. Årsmötet:
Årsmötet hålls 4/7 10.00 på fotbollsplanen (flyttas från hamnplanen för att öka möjlighet att hålla avstånd – **OBS behöver ändras på hemsidan (HB)**). Rekommendation att endast en per hushåll deltar. Underlag skickas ut cirka 3 veckor före mötet. Eventuella förslag och motioner bör inkomma via mejl före mötet.
7. Rökning & Sjöstens brygga
Positiv feedback från långfredagens aktiviteter.
AE informerade från den senaste genomgången med Länsstyrelsen. De är generellt mycket nöjda med hur naturvård och rökning sköts i Skäret, vilket ger oss ett bra förtroende från deras sida för de åtgärder vi önskar utföra.
AE informerade också om planerna på att successivt röja ett större område väster om Grytvägen, och på sikt återställa detta till det ursprungligt öppna landskapet, vilket är i linje med Länsstyrelsens beslutade plan för detta naturreservat. Markägarna Christer Kilefors och kommunen är positiva till detta. För att möjliggöra behöver vi mobilisera en långsiktig resurs som klarar av att årligen sly-röja området. PP har meddelat att han är beredd att ta på sig ansvaret för att detta görs.
Slutligen informerade AE om att begränsad grävning vid Sjöstens brygga kommer göras under april/maj för att skapa en lämpligare plats för befintligt trädäck (se också föregående protokoll – möte 30/10)
8. Information Skaret.nu:
Ingen specifik diskussion om hemsidan
Kort diskussion om vår nya Facebook-sida utmynnade i:
 - a. Byte av söknamn till Skäret (JG/MM)
 - b. Info om FB-sidan läggs ut via Skaret.nu (HB)
 - c. Uppmaning till alla att dela sidan för att öka trafiken till denna
9. Sjöboden:
KÖ meddelade att 2021 boknings-almanacka är utlagd i sjöboden
10. Ungdomsaktiviteter – seglarskola 2021
LL informerade att 2 ungdomar är kontaktade för att hand om Seglarskolan 2021. De är 15-16 år och certifierade för uppgiften av Svenska Seglarförbundet. Seglarskolan hålls v 26-27.
LL informerade om att idén om köp av en ny, något större, båt skjuts till 2022.
11. Bastuprojektet:
Arrendeavtalet behöver dokumenteras. **Ansvar MCM/SK**

12. Samarbete med andra föreningar
Inget konkret föreligger

13. Övriga frågor:

LL informerade avseende kommunens arbete med ny detaljplan för Skäret. Ett första förslag bör finnas framme före sommaren, och ska därefter ut på en rejäl remiss-, och samrådsrunda.

14. Nästa möte beslutades bli ett Teams-möte onsdag 5/5 19.00.